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Kommunanställdas Fritidsförbund 
Postgiro 10 15 41-1 

 

Plats Teamsmöte 
Datum Torsdag 2021-01-28 
Närvarande Per-Anders, Lars, Conny, Anna och Diana 

 

1. Ordförande hälsar alla välkomna. 
 

2. Till sekreterare valdes Lars. 
 

3. Föregående protokoll lästes upp av Lars, godkändes och lades till handlingarna. 
 

4. Ekonomi/medlemmar Diana 74200 i intäkter 11 236 på postgiro,  50 200 på bank. Budget för 
2021 tar vi upp på planeringsdagen. 
 

5. Utskick årsavgift 2021 skickas ut genom Per-Anders försorg. Lars har skickat underlag och 
adressetiketter. 
 

6. KAF 2021. MerKraft medelar att dom ser ingen ljusning för 2021 fram till siste september. De 
ser inte att det blir möjligt att genomföra Konferensen 2021. De står gärna som värd 2022 på 
våren i maj. Vi funderar på tidpunkten, kanske bättre på hösten? 
Anna tar upp möjligheten att ha ett digitalt möte i år. Dels vårt årsmöte och kanske bjuda in 
någon förelasare. Diana var inte så positiv, då hon varit med om detta tidigare. 
Viktigt att ha någon bra moderator. 
 

7. Erbjudanden/hemsida 2021. Erbjudande på hemsidan är aktuella enligt Anna. 
Anna kolla upp avtal med Nordic Wellnes. 
Förslag från Per-Anders hälsovides eller digital träning (Online träning) vi kan skicka ut länkar 
till våra medlemsföreningar. Anna visar vad de har på sin hemsida. 
Skicka länkar till Anna så lägger hon ut på hemsidan. 
 

8. KAF planeringsdag  den 18/2 genom Teamsmöte. 
PA och Lars gör en agenda för planeringsdagen. Skicka punkter om ni har något, ekonomi 
mm. 
 

9. Inga övriga frågor 
 

Ordföranden tackar för visat intresse och önskar alla lycka till för året 2021. 
 
 
_________________________ 
Per-Anders Löthman 
Ordförande  
 
 
_________________________ 
Lars Carlsson  
Sekreterare 


